
Připomínky RP k reformě “odborné sekce”:
1. K úvodní části dokumentu: Není vhodné paušalizovat stav jednotlivých resortních týmů -

každý je jiný. Popis “neblahého stavu” není obecně platný. Celkově v současné době
fungují všechny resortní týmy na poslanecké úrovni (tzv. PoRT). Diskuzí s týmy jsme
dospěli k potřebě zlepšení zejména na úrovni komunikace dovnitř strany a s regiony
(KETy). Cílem reformy za nás má být tento prvek klíčový i pro krajské zastupitele a
budování poolu odborníků napříč republikou.

2. Jako prioritu vnímáme funkční nastavení komunikace a spolupráce mezi týmy v rámci
resortní platformy, tedy zejména RT - KET, a to s přihlédnutím ke specifikům jednotlivých
resortů.

3. Se systematizací a rozšířením možností, které platformy budou (a do budoucna ještě
mohou) mít, je důležité, aby vedoucí platforem měli jasně vymezené kompetence ve
vztahu k jednotlivým týmům v rámci platformy a měli zodpovědnost vůči stranickým
orgánům vně struktury sekce.

4. Vzhledem k primárně exekutivní roli platforem považujeme za žádoucí, aby byl vedoucí
odpovědný RP, a to včetně jeho jmenování. Obzvláště za stavu, kdy vedoucí bude mít
silný vliv na přijímání členů do platformy, považujeme za nevhodné, aby byl volen členy
platformy. Důvod je ten, že jinak může přijmout, či odmítnout ty, kteří by ho volili. Rizikem
je (i podvědomě) zkreslený výběr členů do týmu. Volením může vzniknout nežádoucí
situace, kdy jeden funkcionář s demokratickým mandátem (volený vedoucí platformy)
může dojít do konfliktu s jiným funkcionářem s demokratických mandátem (např. krajský
radní, poslanec, nebo člen vládního týmu).

5. V konceptu bychom také přivítali rozpracování konceptu vícezdrojového financování
platforem.

6. Závěrem RP tímto děkuje za odvedenou práci, současně je třeba takto důležitou reformu
dále probírat v detailu i s jednotlivými týmy, což nyní funguje, a je v tom třeba vytrvat -
díky za to.


